
Generalforsamling 1. december 2012 

 

1. Valg af dirigent og referent: 

Dirigent: Jørgen Jakobsen 

Referent: Ulla Klitgaard 

2. Bestyrelsens beretning: ved formand Mette Helberg. 

3. Kassererens beretning: Marianne Rasmussen fremlægger regnskab. 

Årsresultatet er et overskud på kr. 29.942,01 

Kassebeholdning pr 30/9 2012 er på kr. 59.848,52 

Der er pt. 65 familiemedlemsskaber og 62 personlige medlemmer. 

Mette uddyber regnskabet i forhold til stævneavisen, som i øvrigt er blevet rost meget. 

4.    Fastsættelse af kontingent. 

       Bestyrelsen foreslår uændret kontingent. 

             Betaling foregår nu via SPORTI – dejligt for kassereren. 

             Vedtaget. 

5.   Behandling af indkomne forslag: 

Ingen indkomne forslag 

6.   Valg til formandsposten: 

Mette Helberg genvalgt – enstemmigt. 

7.   Valg til bestyrelsen: 

Lars Jensen og Marianne Rasmussen bliver genvalgt. 

Nyt medlem bliver Arne Graversen. 

8.   Valg af revisor: 

Anette Ravn bliver genvalgt. 

9.   Valg til udvalg under forsæde af bestyrelsen: 

Blad og hjemmeside: Ulla Brock og Mette Helberg 

Sportsudvalg: Pia, Mathilde, Henriette. Githa vil tage sig af juniordelen plus en fra 

bestyrelsen. 

Arne efterlyser baneudvalg, som var på tale til sidste generalforsamling. 

Søren fra bestyrelsen har været baneansvarlig. 

Det er en god ide at bevare et sådant udvalg, for at sikre at banen holder den gode standard.  

Det bliver foreslået, at Søren og Bent Melvej fortsætter. 

10.  Evt.: 

- Forslag om at der bliver lavet en fælles ridesommerlejr i samarbejde med Havredal skolen. 

Skolen vil gerne være med til at samle penge ind. Bestyrelsen arbejder videre med forslaget.  

- Forslag om at bruge nogle af klubbens penge til at lave en form for halvtag eller læskur 

ved Havredalbanen. 

- Forslag om lys på Havredalbanen 

- Forslag om at få lavet klubjakker 

- Forslag om at anskaffe en Nökkvi-fane 

 

Referent Ulla Klitgaard 

 


